附件一：

“我眼中的江西文化符号”首届江西国际短视频大赛报名表REGISTRATION FORM
	姓名
Name
	
	性别
Gender
	
	国籍
Nationality
	
	籍贯
Origo
	

	联系电话
Tel.No.
	
	电子邮箱
Email
	

	参赛单位
Contestant
	
	主创人员
Production Team
	

	作品名称
Title of the work
	

	创作时间
Creative time
	

	团队简介
Team Profile
	

	作品简介
Composition Synopsis
	


附件二：

版权承诺书
本单位/人就授权给“我眼中的江西文化符号”首届江西国际短视频大赛的参评作品的版权和内容承诺如下：

1.本单位/人保证具有签署本承诺书并履行相关义务的权利和授权；
2. 本单位/人确认提交的参赛作品，参赛单位/人参与主创并拥有完整版权；

3. 本单位/人提交的参赛作品未在各类媒体平台上发表/刊播；

4.若因作品著作权、商标权、名誉权、肖像权及其他任何合法权益引起纠纷，产生的后果及损失由投稿单位/人自行承担；

5. 参赛作品的传播、展览、刊登、出版等归属组委会所有，主办方及相关单位拥有对参赛作品进行推介、展示及其他形式的推广、宣传等权利。主办方在使用投稿作品时，将注明作者。本单位/人在投稿时，即认同将其作品的知识产权（署名权除外）转移给主办方；

6.本次大赛的最终解释权归大赛主办方所有。
本人签名：               

          日   期：                

报名表及版权承诺书（扫描件或图片），请连同参赛作品，发送至报名指定邮箱：jxgjcbzx@163.com
COPYRIGHT UNDERTAKING
The copyright and content of the works authorized to participate in "Jiangxi Cultural Symbols in My Eyes" the First Jiangxi International Short Video Competition are as follows:
1. This unit/person warrants that it has the right and authorization to sign this letter of undertaking and perform relevant obligations.
2. The unit/person confirms the competitor/person participates in the creation of the submitted entries and has the complete copyright;
3. The entries submitted by the unit/person have not been published/broadcast on various media platforms;
4. In case of disputes arising from copyright, trademark, reputation, portrait right and any other legitimate rights and interests, the contributing unit/person shall bear the consequences and losses;
5. The dissemination, exhibition, publication and publication of the entries shall be owned by the Organizing Committee. The organizer and relevant units shall have the right to promote, display and promote the entries in other forms. The organizer will indicate the author when using the submitted work. This unit/person agrees to transfer the intellectual property rights of their works (except the right of authorship) to the organizer when submitting the work;
6. The organizer reserves the right of final interpretation of the contest.
Applicant Signature：                
Date：                        
Please send the application form and copyright undertaking (scanned copy or picture) together with your entries to the designated email address: jxgjcbzx@163.com
